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 שלום רב,
 

 
 הנדון: העדר שרותים תרתי משמע, בטיילת לואי

 

 

 חיפה התברכה ביופי טבעי, שאי אפשר לקחת ממנה

נתקלים המבקרים  -שלנו, שהם אבן שואבת לעיר  אך לצערנו בנכסים האסטרטגיים
 .והתיירים בתנאים לא תנאים

 

לתיירות יש פנים רבות, לפעמים זו קבוצה שחולפת בעיר, או מחליטה לשהות בה לילה 
  .או יותר, לעיתים אלו יחידים, זוגות או משפחות שעושות את אותו הדבר

 

 .לכל אחת מהאפשרויות צרכים יחודיים

, לכולן יש צורך משותף: הן צריכות להרגיש בטוחות והן צריכות בתי יחד עם זאת
 .שימוש נוחים ונקיים

 

בשיחותי עם מורי דרך חיפאיים, נחשפתי לתלונה חוזרת לגבי האטרקציה התיירותית 
תצפית על הגנים הבהאיים ברחוב יפה נוף -המפורסמת ביותר בחיפה  .  

 

לט לעביר את שעת הפתיחה של לתצפית מספר בעיות: מסיבה לא ברורה הוח
ובהתאמה לדחות את שעת הסגירה של השירותים מחמש  9, במקום 11השירותים ל

 .צ לשבע בערב"אחה

 

מהלך לא ברור בייחוד מאחר והראות טובה יותר בשעות הבוקר וכמעט כל  
המדריכים מעדיפים לפתוח שם את יום הטיול באיזור מכיוון שאלו גם השעות הנעימות 

 .יותר
 

זוהי צרה גדולה מאחר ופעמים רבות זוהי העצירה הראשונה של התיירים בנסיעה  
  !והצורך בשירותים הוא גדול

 

בנוסף, תנאי השהות של המנקה במקום הוא כסא פלסטיק, שהוא נאלץ להציב בצד 



השני של הכביש כי רק שם הוא מוצא צל, וכך הוא מעביר את ימיו ללא שום תנאים 
בחודשי שיא הקיץ או החורף מצבו קשה מאוד מניחים את הדעת, !  

 

בעיה נוספת שעלתה משיחותיי עם המדריכים היא שרוב האוטובוסים מגיעים מדרום 
לעיר והסדרי התנועה מפנים אותם לחנות בצד שממול לתצפית, מה שמצריך לעבור את 

  .הכביש לצד השני

 

ת נפשות מאחר וחלק אין בנמצא מעבר חצייה מוסדר או פסי האטה, ומדובר בסכנ
  !מהחוצים הם מבוגרים ומתקשים בהליכה

 

בנוסף, יש תלונות על רמת הניקיון לאורך טיילת לואי ורחוב יפה נוף, אחד המקומות 
 היפים בארץ

 

 - שאלותיי

 

 מה הן שעות פתיחת השירותים הציבוריים בטיילת לואי?

 ם יוכלו להתפנות בנחת?מדוע לא יורחבו שעות פתיחת השירותים על מנת שכלל המבקרי

 מה אפשר לעשות על מנת שהמנקה במקום יוכל להיות מועסק בתנאים פיזיים מכובדים?
 הרבים מאוד?  מדוע אין מעבר חצייה נוח למבקרים

 כיצד אפשר לשפר את רמת הניקיון באחד המקומות היפים בעיר?
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. אין ספק שמדובר בהיקף שעות 17:00 – 11:00שעות פתיחת השירותים היתה עד כה 
 מצומצם שחייב להתרחב. 

מיוחד, שיטופל ע"י קבלן אחזקה באופן שוטף המתחם יוגדר כמתחם  01/08/21מתאריך 
 על מנת לשפר את רמת הניקיון.

 בנוסף, הנהלת העירייה בודקת את שינוי ניהול כל השירותים הציבוריים בעיר.
במקום הוסדרו פסי האטה על מנת לאפשר חצייה  –לנושא הבטיחות של חציית הכביש 

מסוכן )עיקול(. ישנה תכנית להפוך בטוחה. התקנת מעבר חצייה לא אושרה עקב מיקום 
 את קטע הרחוב למדרחוב.

 
 


